



Product Information Sheet

Reference: _____

Apple Watch

牌子/ Brand	APPLE
型號 / Model	Apple Watch Series 9 (GPS+Cellular) 41mm Aluminum Case Apple Watch Series 9 (GPS + 流動網絡) 41mm 鋁金屬錶殼
原產地 /Place of manufacture	中國 CHINA
網絡頻率或操作頻率或頻帶 / Network frequency or operating frequency or band	LTE 1(2100 MHz) , 2 (1900 MHz) , 3 (1800 MHz) , 4 (AWS) , 5 (850 MHz) , 7 (2600 MHz) , 8 (900 MHz) , 18 (800 MHz) , 19 (800 MHz) , 20 (800 DD) , 25 (1900 MHz) , 26 (800 MHz) , 28 (700 APT MHz) , 39 (TD 1900) , 40 (TD 2300) , 41 (TD 2500) , 66 (AWS-3) UMTS 2100 MHz , 1900 MHz , 1700/2100 MHz , 850 MHz , 900 MHz
主要功能 / Key features	<ul style="list-style-type: none">• 選擇 Apple Watch Series 9 的理由：你的健康生活好拍檔，現在變得更有本領。由 S9 晶片強力驅動，帶來超明亮的顯示器；還有一個全新方式，無需觸碰錶面，都可快速輕易地與 Apple Watch 神奇互動。各種先進的健康、安全及活動功能，為你提供不同的數據和提示，並在有需要時出手協助。watchOS 更重新設計一系列的 app，資訊更詳盡，讓你一眼看更多。• 碳中和：Apple Watch Series 9 鋁金屬錶殼配最新款運動手環是碳中和的配搭。前往 apple.com/hk/2030 進一步了解 Apple 對環境的承諾。• 流動網絡連接：手錶接通流動網絡，即使沒有 iPhone 跟身，照樣可以傳訊息、打電話和串流音樂。透過家人共享設定，你可以為沒有 iPhone 的家庭成員管理手錶，讓家中各人連繫無間，並保持活力充沛、健康和安全的。• 先進的健康功能：時刻關注你的血氧水平，隨時查看心電圖 5；當偵測到有心律不整時，你會收到通知 6。透過睡眠階段功能，看看你的睡眠有多少時間是快速眼動期、核心睡眠或深層睡眠。體溫感應 7 讓你更深入了解自己的整體健康，並助你追蹤經期。此外也關注你的心理狀態，幫你建立情緒感知能力及抗逆力。• 強大的健身拍檔：體能訓練 app 帶來眾多訓練方式與進階指標，讓你更清楚自己的訓練表現與進度。• 創新的安全功能：萬一出現嚴重跌倒或嚴重車禍，跌倒偵測及車禍偵測會代你聯絡緊急救援服務。而緊急求助 SOS 功能則讓你只需按一下按鈕，即可向緊急服務求助。• 簡易兼容：它與你的一眾 Apple 裝置及服務合作無間。可自動為 Mac 解鎖；在支援的 iPhone 型號更可使用精準尋找功能，獲取 iPhone 的大致距離和方位；隨時使用 Apple Pay 付款 11。Apple Watch Series 9 須和運行 iOS 17 或更新的版本的 iPhone XS 或更新的型號配合使用。• 輕鬆自訂：多種款式、物料和顏色的錶帶任你選擇，還有各款時尚又實用的錶面，可按你個人喜好選用各種複雜功能。你可以根據心情或場合，隨時為手錶換個新形象。• 極度耐用：比堅強，更堅韌頑強。既抗裂、兼具 IP6X 認證防塵 12，同時防水 50 米，游泳適用。• 保持連繫：隨時隨地傳訊息、通電話、聽音樂和 podcast，使用 Siri，以及查看通知。 <p>Apple Watch Series 9 (GPS) 配合你的 iPhone 或 Wi-Fi，讓你保持連繫。</p> <ul style="list-style-type: none">• WHY APPLE WATCH SERIES 9—Your essential companion for a healthy life is now even more powerful. The S9 chip enables a superbright display and a magical new way to quickly and easily interact with your Apple Watch without touching the screen. Advanced health, safety, and activity features provide powerful insights and help when you need it. And redesigned apps in watchOS give you more information at a glance.• CARBON NEUTRAL— An aluminum Apple Watch Series 9 paired with the latest Sport Loop is carbon neutral. Learn more about Apple’s commitment to the environment at apple.com/hk/en/2030.• CELLULAR CONNECTIVITY—Send a text, make a call, and stream music without your iPhone nearby.14 Use Family Setup to manage Apple Watch for family members who don’t yet have their own iPhone, so everyone can stay connected, active, healthy, and safe• ADVANCED HEALTH FEATURES—Keep an eye on your blood oxygen. Take an ECG anytime. Get notifications if you have an irregular heart rhythm. See how much time you spent in



Product Information Sheet

		<p>REM, Core, or Deep sleep with sleep stages. Temperature sensing provides insights into overall well-being and cycle tracking.⁸ And take note of your state of mind to help build emotional awareness and resilience.</p> <ul style="list-style-type: none"> • A POWERFUL FITNESS PARTNER—The Workout app gives you a range of ways to train plus advanced metrics for more insights about your workout performance. • INNOVATIVE SAFETY FEATURES—Fall Detection and Crash Detection can connect you with emergency services in the event of a hard fall or a severe car crash.¹⁰ And Emergency SOS lets you call for help with the press of a button. • SIMPLY COMPATIBLE—It works seamlessly with your Apple devices and services. Unlock your Mac automatically. Get approximate distance and directions to your iPhone with Precision Finding² on supported iPhone models. Pay with Apple Pay.¹¹ Apple Watch Series 9 requires iPhone XS or later with iOS 17 or later. • EASILY CUSTOMIZABLE—With watch bands in a range of styles, materials, and colors, as well as stylish and functional watch faces with complications tailored to your interests, you can change your watch to fit your mood or the moment. • INCREDIBLE DURABILITY—Tougher than tough. It's crack resistant, IP6X-certified dust resistant,¹² and swimproof with 50m water resistance. • STAY CONNECTED—Send a text, take a call, listen to music and podcasts, use Siri, and get notifications on the go. Apple Watch Series 9 (GPS) works with your iPhone or Wi-Fi to keep you connected.
作業系統 / Operating system		<p>WatchOS 10</p> <p>watchOS 10 須使用以下任何一款型號的 Apple Watch，並已配對運行 iOS 17 的 iPhone XS 或更新的型號</p>
內建記憶體 / Mass Memory		64GB
SIM card 種類 / SIM card		e-SIM
支援記憶卡的種類及容量 / Type and storage capacity of support memory card	種類 / Type	不適用 Non-Applicable
	最大容量 / Maximum capacity	不適用 Non-Applicable
螢幕 / Display		<p>常亮 Retina LTPO OLED 顯示器 (2000 尼特亮度) 352x448 像素</p> <p>Always-On Retina LTPO OLED display (2000 nits brightness) 352 x 448 pixels</p>
數據傳輸 / 網絡連接制式 / Data transfer/network connectivity protocol		<p>LTE · UMTS</p> <p>Wi-Fi 4 802.11n</p> <p>藍牙 5.3</p> <p>Bluetooth 5.3</p>
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)		<p>不適用</p> <p>Non-Applicable</p>
配套 / Packaging List		<p>1x Apple Watch Series 9 (GPS + Cellular) Aluminum Case</p> <p>1 x Magnetic Charging to 1-meter USB-C Cable</p> <p>1 x Sport Band (can be configured for either S/M or M/L length) or 1X SPORT LOOP</p> <p>1x Apple Watch Series 9 (GPS + 流動網絡) 鋁金屬錶殼</p> <p>1x 1 米磁力充電器至 USB-C 連接線</p> <p>1x 運動錶帶 (可配置為 S/M 或 M/L 長度) 或 1X 運動手環</p>
產品價格 / Price		<p>請參照銷售備忘錄/發票</p> <p>As per Sales Memo/Invoice</p>
附加費 / Additional Delivery Charge		<p>指定地區/ 地址(如離島) 有可能需付額外送貨附加費</p> <p>Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)</p>
保修人身份 / Identity of repair service provider		APPLE



Product Information Sheet

保修地址 / Repair service address	<p>APPLE STORE (Genius Bar online reservation required 天才吧需先網上預約) https://www.apple.com/hk/retail/geniusbar/ 注意：如不能開機或開機畫面停頓，Apple Store 不提供維修，客戶需前往其他授權維修中心 Notice : For no power on or display frozen symptom , customer needs to visit other authorised service providers instead of Apple Store.</p> <p>國際金融中心商場, 香港中環金融街 8 號 International Finance Centre, 8 Finance Street, Central 電話 Tel : 39721500 星期一至星期日 Mon - Sun : 10:00 - 21:00 希慎廣場, 銅鑼灣軒尼詩道 500 號 Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay 電話 Tel: 39793100 星期一至星期四, 星期日 Mon - Thu, Sun : 10:00 - 22:00 星期五, 星期六 Fri, Sat : 10:00 - 23:00 廣東道 100 號, 尖沙咀 Canton Road 100, Tsim Sha Tsui 電話 Tel: 39798800 星期一至星期日 Mon - Sun : 10:00 - 22:00 又一城, 九龍塘達之路 80 號 Festival Walk, 80 Tat Chee Avenue 電話 Tel: 39793600 星期一至星期日 Mon - Sun : 10:00 - 21:00 apm Hong Kong 觀塘道 418 號 apm Hong Kong 418 Kwun Tong Road 電話 Tel: 35728900 星期一至星期日 Mon - Sun : 11:00 - 23:00 沙田正街 18 號 新城市廣場 New Town Plaza 18 Sha Tin Centre Street Sha Tin, Hong Kong 電話 Tel: 38997800 星期一至星期日 Mon - Sun : 10:00 - 22:00 授權維修中心, Authorised Service Provider : 電訊首科有限公司 TELECOM SERVICE ONE LIMITED (Online reservation required 需網上預約服務) http://www.telecomdigital.cc/iphone_maintenance_01.htm 九龍旺角西洋菜南街 2A 至 2H 號銀城廣場 12 樓 05-06 室 Unit 05-06, 12/F, Ginza Plaza, 2A-2H Sai Yeung Choi Street, Mong Kok, Kowloon 電話 Tel : 2332 3020 星期一至星期六 Mon - Sat : 11:00 - 20:00 星期日及公眾假期休息. Close on Sunday and Public Holidays 授權維修中心, Authorised Service Provider : 華風電腦有限公司 WAH FUNG COMPUTER SERVICES LTD (Online reservation required 需網上預約服務) http://ebooking.applewf.com/ebooking.php 九龍觀塘鴻圖道 26 號威登中心 9 樓 901 室 Unit 901, 9/F, Westin Centre, 26, Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon 電話 Tel: 28078156 星期一至星期六 Mon - Sat : 10:00 - 19:00 星期日及公眾假期休息. Close on Sunday and Public Holidays 授權維修中心, Authorised Service Provider : 信港電腦有限公司 SENCO-MASSLINK TECHNOLOGY LIMITED (Online reservation required 需網上預約服務) http://www.sencohk.com/SencoWebsite/Page?pid=96 香港北角英皇道 101 號, 成報大廈 2 樓 2/F, Sing Pao Building, 101 King's Road, North Point, Hong Kong 電話 Tel: 2511 5760</p>
-------------------------------	--



Product Information Sheet

		<p>星期一至星期四 Mon - Thu : 09:00 - 18:00 星期五 Fri : 09:00 - 18:30 星期六、日及公眾假期休息 Close on Saturday, Sunday and Public Holidays</p> <p>最新維修資料請瀏覽 Browse here for latest service info https://locate.apple.com/hk/zh https://locate.apple.com/hk/en</p>
換貨政策 / Exchange policy		<p>條款及細則 Terms and Conditions</p> <p>(a) Customers shall visit Apple authorized service providers for Apple Watch repair service. 客戶如需維修 Apple Watch 請往 Apple 授權維修中心。</p> <p>(b) Customers who purchase Apple Watch, shall check the Apple Watch immediately if there is any damage. After the inspection, we will activate the Apple Watch at shop immediately. Upon successful activation, Apple Watch cannot be exchanged or returned. IOIO Privilege : Selected IOIO customers may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details. (Apply for IOIO Centre and online store only)</p> <p>客戶選購 Apple Watch 時，必須即時檢查機身有否損壞。檢查完畢後，我們會於店內即時啟動；於成功啟動後，並不設任何退/換機服務。IOIO 尊屬禮遇：IOIO 特選客戶可於銷售單日期起計 14 天之內更換流動通訊設備一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則(只適用於 IOIO 專門店及網店)。</p> <p>(c) If the Apple Watch is delivered to you by courier, clause(b) shall not apply and the packaging will be opened and the Apple Watch will be activated before delivery. You must check immediately if there is any damage to the Apple Watch and inform the courier staff of any damage, otherwise the Apple Watch cannot be exchanged or returned.</p> <p>如以速遞送貨，條款(b)將不適用及 Apple Watch 將會於運送前預先被打開包裝及啟動。你應於當場檢查有否損壞。如有損壞，你必須即時通知送貨職員，否則不能更換。</p> <p>(d) You have read and understood, and agree to the terms and conditions of Apple's end-user software license agreement. 你已閱讀、明白及同意蘋果公司的用戶軟件許可証協議(end-user software license agreement)之條款及細則。</p> <p>(e) In the event of any inconsistency between the Terms and Conditions in this Appendix and the terms and conditions set out in the Sales Memo and the Mobile Equipment Policy, the Terms and Conditions in this Appendix will prevail. 若任何情況下，本條款及細則與銷售單及流動通訊設備政策所載之條款及細則不能一致時，概以本條款及細則為準。</p>
保修期 Warranty period	機身/ Handset	一年 1 YEAR
	配件 / Accessory	一年 1 YEAR

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://www.hkcsl.com>